



Liegenprogramm **JUST** mit Komfortfunktionen, erhältlich in Stoff oder Leder.

#### FUNKTIONEN

Das Armteil wird mit einem Stoff-/Ledereinsatz ausgestattet im jeweilig gewählten Bezugsmaterial.

Rücken und Fußteil sind durch feine mehrstufige Rasterbeschläge in eine optimale Liegeposition verstellbar.

Die Einzellege ist hinten mit Rollen ausgestattet für einen leichteren Transport.

#### POLSTERUNG

Polsterung besonders leger mit superweicher, softer Oberfläche und ausgeprägtem Wellenbild.

#### GESTELL

Metalluntergestell in 2 Ausführungen:  
– Edelstahl (geschliffen)  
– chromglänzend

#### ACCESSOIRES

Nackenkissen inklusive für ein entspanntes Anlehnen. Es wird mittels eines Gewichtspendels an der Liege befestigt. Größe des Kissens ca. 51 x 28.

Recliner programme **JUST** with integrated comfort functions. Available in leather or fabric.

#### FUNCTIONS

The armrest has a fabric / leather inset which matches the main covering you choose.

The backrest and footrest can be adjusted to an optimal reclining position with precision, multi-stage catch mechanisms.

The single recliner is equipped with rollers in the back and can be mobilized as necessary.



#### UPHOLSTERY

Very casual upholstery with an extremely smooth and pillowy surface and distinct undulations.

#### BASE FRAME

metal base frame in 2 versions:  
– stainless steel (honed)  
– shiny chrome

#### ACCESSORIES

The included neck cushion permits relaxed resting. It is mounted on the recliner with a self-aligning weight. Size of the cushion: approx. 51 x 28.

#### LIEGE RECLINER



**BW** 71  
**HH** min. 44 / max. 98  
**TD** min. 167 / max. 197  
**ST SD** min. 103 / max. 115  
**SH** SH 42

